
Zápis z veřejného zasedání zastupitelstva Obce Máslovice dne 17. 12. 2019 
 

Přítomni zastupitelé obce:  

Iva Buková, Petr Herman, Ing. Aleš Illichman, Martina Kovácsová, Ing. Vladimíra Sýkorová, 

Mgr. Ludmila Szöllösová, Miluše Švarcová 

Omluveni: 0  

Veřejnost: 1 osoba    Zahájení:  19,30 hodin 

 

1. Jmenování zapisovatelky, volba ověřovatelů zápisu, kontrola zápisu z minulého 

zasedání 

Zasedání zastupitelstva obce zahájila v 19,30 hodin starostka obce Ing. V. Sýkorová (dále jen 

„předsedající“), která přivítala přítomné. Předsedající určila zapisovatelkou paní Ludmilu 

Szöllösovou. Jako ověřovatele zápisu navrhla Petra Hermana a Ivu Bukovou. Optala se, jestli 

navržené osoby s tímto souhlasí nebo pokud zastupitelé mají jiný návrh na ověřovatele zápisu, 

aby jej uplatnili. Předsedající přečetla návrh usnesení a dala hlasovat.   

 

Návrh usnesení 1/8/19:  

Zastupitelstvo obce Máslovice schvaluje ověřovatele zápisu Petra Hermana a Ivu Bukovou a 

zapisovatelku L. Szöllösovou.  

Hlasování: PRO-  7, PROTI - 0 , ZDRŽEL SE – 0  

Usnesení schváleno.  

 

 

2. Schválení programu, kontrola zápisu z minulé schůze 

Předsedající předložila zastupitelstvu obce ke schválení návrh programu zasedání s návrhy na 

doplnění programu: bod 3 – Kontrola zápisu z minulého zasedání, bod 8 – Schválení přijetí 

dotace z rozpočtu Středočeského kraje a uzavření veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí dotace, 

bod č. 9 – Schválení nových cen za odvoz komunálního odpadu (dále jen KO).  

Dala možnost, aby se zastupitelé k programu vyjádřili. Předseda kontrolního výboru požádal 

o zařazení do programu pod bod č. 10 Zprávu o vykonané kontrole kontrolním výborem obce. 

Předsedající přečetla upravený program zasedání:  

 

Navržený program ke schválení:            

 

1. Jmenování zapisovatelky, volba ověřovatelů zápisu. 

2. Schválení programu. 

3. Kontrola zápisu z minulého zasedání.  

4. Rozpočtová opatření č. 10 a 11 

5. Vyhláška o místních poplatcích   

6. Směrnice k podrozvahovým účtům 

7. Plán inventarizace, inventarizační komise  

8. Schválení přijetí dotace z rozpočtu Středočeského kraje a uzavření veřejnoprávní smlouvy                      

o poskytnutí dotace 

9. Schválení nových cen za odvoz KO  

10. Zpráva kontrolního výboru  

11. Různé 

12. Diskuse 

 

Předsedající vyzvala k diskusi o programu, dala hlasovat o navrženém programu.  

 



Návrh usnesení 2/8/19:  

Zastupitelstvo obce Máslovice schvaluje navržený program schůze.  

 

Hlasování: PRO - 7, PROTI - 0, ZDRŽEL SE - 0 

Usnesení schváleno.  

 

 

3. Kontrola zápisu z minulé schůze 

Předsedající se otázala, zda někdo má připomínky k zápisu z minulého zasedání.  

Nikdo připomínky nevznesl.  

  

4. Rozpočtová opatření č. 10 a 11 (dále jen RO) 

Starostka informovala o rozpočtovém opatření č. 10, které schválila sama.  

V příjmech navýšení o 109 tisíc Kč (DPH 99 tisíc a příjem do kabin o 10 tisíc Kč) a ve 

výdajích navýšení o stejnou částku (MŠ 32 tisíc, oprava rozhlasu 22 tisíc, zeleň 45 tisíc, 

ostatní finanční operace 10 tisíc Kč).   

RO č. 11 předkládá zastupitelům. V příjmech navýšení DPH o 210 tisíc Kč, ve výdajích stejná 

částka u par. 3726 Využívání a zneškodňování ostatních odpadů.   

 

Návrh usnesení 3/8/19:  

Zastupitelstvo obce Máslovice bere na vědomí RO č. 10 (změna v příjmech a výdajích o 109 

tisíc Kč) a schvaluje RO č. 11 (změna v příjmech a výdajích o 210 tisíc Kč).  

 

Hlasování: PRO – 7, PROTI – 0, ZDRŽEL SE – 0  

Usnesení schváleno.  
 

 

5. Vyhláška o místních poplatcích   

Starostka předložila návrh vyhlášky o místních poplatcích. Krátká diskuse proběhla o cenách 

za zábory veřejného prostranství i o parkování aut. 

 

Návrh usnesení 4/8/19:  

Zastupitelstvo obce Máslovice schvaluje vyhlášku č. 3/2019 o místních poplatcích. 

 

Hlasování: PRO – 7, PROTI – 0, ZDRŽEL SE – 0  

Usnesení schváleno.  
 

 

 

6. Směrnice k podrozvahovým účtům 

Starostka informovala zastupitele, že s bývalou účetní paní Kloboukovou připravovala 

podklady pro inventarizaci a pí. Klobouková navrhla, aby se změnil bod 4 výše zmiňované 

směrnice, tj. aby se na účtě 902 účtovaly předměty s dobou použitelnosti delší než 1 rok a 

v hodnotě vyšší než 1 tisíc Kč a aby se v majetku neevidovaly předměty z textilu (závěsy, 

záclony apod.). 

 

Návrh usnesení 5/8/19:  

Zastupitelstvo obce Máslovice schvaluje směrnici č. 4/2019 k podrozvahovým účtům. 

 



Hlasování: PRO – 7, PROTI – 0, ZDRŽEL SE – 0  

Usnesení schváleno.  
 

7. Plán inventarizace, inventarizační komise 

Starostka přednesla plán inventur za rok 2019.  

Periodická inventura majetku obce a závazků a pohledávek ke dni 31. 12. 2019 bude zahájena 

dne 27. 12. 2019 a ukončena dne 28. 1. 2020. Z této inventury bude pořízen inventurní soupis 

majetku do 31. 1. 2020 a závěrečná inventurní zpráva o provedené inventarizaci. 

Inventarizace zapůjčeného majetku Mateřské škole Máslovice (dále jen MŠ) bude provedena 

do 28. 1. 2020 za účasti ředitelky MŠ.  

Při inventarizaci majetku se postupuje dle vnitřní směrnice č. 3/2015. Členové inventarizační 

komise jsou povinni postupovat dle vyhlášky č. 270/2010 Sb. a dle vnitřní směrnice 

k inventarizaci obce. Za tímto účelem jsou povinni se s oběma předpisy seznámit. Členové 

inventarizační komise se zúčastní proškolení k provádění inventarizace dne 20. 12. 2019 

v budově obecního úřadu od 19 hodin.  Hlavní inventarizační komise (HIK) zodpovídá za 

organizaci, řízení a provedení inventarizace a tvoří ji členové:  

předsedkyně Ludmila Szöllösová, člen Pavel Šertler, členka Miluše Švarcová. 

 

Návrh usnesení 6/8/19:  

Zastupitelstvo obce Máslovice schvaluje plán inventarizace a inventarizační komisi. 

 

Hlasování: PRO – 7, PROTI – 0, ZDRŽEL SE – 0  

Usnesení schváleno. 

 

 

8. Schválení přijetí dotace z rozpočtu Středočeského kraje a uzavření veřejnoprávní 

smlouvy o poskytnutí dotace  

Zastupitelstvo Středočeského kraje schválilo na svém listopadovém zasedání dotaci ve výši 

355 tisíc Kč pro naši obec z Programu rozvoje venkova podanou na rekonstrukci střechy MŠ. 

Podmínkou konečného obdržení finanční dotace je schválení přijetí dotace zastupitelstvem 

obce Máslovice. 

 

Návrh usnesení 7/8/19:  

Zastupitelstvo obce Máslovice schvaluje přijetí dotace z rozpočtu Středočeského kraje a 

pověřuje starostku k uzavření veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí dotace.  

 

Hlasování: PRO – 7, PROTI – 0, ZDRŽEL SE – 0  

Usnesení schváleno. 

 

 

9. Schválení nových cen za odvoz KO na rok 2020 

 

Starostka informovala o navýšení cen za svoz KO firmou FCC o 9.7%. Hlavním důvodem je 

růst mezd a zvýšení poplatku za skladování odpadu na skládkách.  

Předložila zastupitelům návrh úpravy cen:  

Týdenní svoz – původní cena: 1860, cena v roce 2020: 2040 Kč. 

Sezónní svoz – původní cena: 1650, cena v roce 2020: 1810 Kč. 

Čtrnáctidenní svoz – původní cena: 1240 Kč, cena v roce 2020: 1360 Kč. 

Měsíční svoz – původní cena: 850 Kč, cena v roce 2020: 930 Kč. 



Příspěvek ve výši 100,- Kč za každého člena domácnosti, jako příspěvek na tříděný, 

velkoobjemový a nebezpečný odpad zůstává stejný. Chataři zaplatí za odpad 500,- Kč/rok. 

 

Návrh usnesení 6/7/19:  

Zastupitelstvo obce Máslovice schvaluje nové ceny za svoz komunálního odpadu pro rok 

2020.  

 

Hlasování: PRO – 7, PROTI – 0, ZDRŽEL SE – 0  

Usnesení schváleno. 

 

10. Zpráva kontrolního výboru obce 

Předseda kontrolního výboru přednesl zprávu o provedené kontrole dne 19. 11. 2019 na 

obecním úřadě v Máslovicích. Předmětem kontroly byly smlouvy uzavřené v roce 2019 a 

zápisy ze zasedání zastupitelstva obce. Nebyly shledány žádné závažné nedostatky, u několika 

smluv chybělo datum. Kontrolní výbor požaduje nápravu do 28. 1. 2020. 

 

Zastupitelstvo obce bere zprávu kontrolního výboru na vědomí.   

 

11. Různé  

 

1. Jízdní řád bus – změna o vánočních prázdninách (tj. do 5. ledna). 

2. Od krajského úřadu obdrží obec dotaci na přívoz ve výši 480 tisíc Kč.   

3. Starostka zařídila registraci štěpkovače na registru vozidel, je nutné zahájit provoz 

štěpkovače. 

4. Alej třešní (3 druhy) byly vysázeny v neděli 15. prosince za účasti zastupitelů obce a 

dalších občanů.  

 

 

12. Diskuse 

 

Diskutovalo se o sázení třešní.  

 

 

Starostka poděkovala přítomným za účast a ukončila schůzi ve 20,56 hodin.  

 

 

Zapsala:  L. Szöllösová 

 

 

Ověřili:    

 

 

P. Herman 

 

 

 

I. Buková 

 


